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Ste bivši kolesar, proizvajalec industrijske konoplje, izdelovalec krem in maser. Kaj pa 

zapolnjuje vaš današnji vsakdan? S čim se ukvarjate?  

Danes sem pridelovalec in predelovalec industrijske konoplje. Čas pa si vsak dan zapolnjujem 

s podjetjem, ki ga vodim s partnerico in družino. Zdaj predvsem spremljam brata, ki je aktivni 

kolesar. Rad pogledam zaključke različnih tekem. Aktiven športnik pa nisem več. 

Razmeroma hitro ste zaključili s kariero profesionalnega kolesarja. Nam lahko zaupate, 

zakaj? 

Kolesaril sem 13 let. Zaključil sem pri sedemindvajsetih letih. Nehal sem zato, ker nisem več 

užival. Kolesarstvo pa je ravno šport, kjer ni uspeha, če v tem športu ne uživaš.  

Kolesarji na svoji poti premagujejo mnogo vrhov. Kateri so najvišji vrhovi vašega življenja?  

Zmagal sem eno dirko v Belgiji, imam tudi nekaj medalj z državnih prvenstev. Tako v 

kronometru kot cestnih dirk. Ponosen sem tudi na nekaj zelo dobrih uvrstitev v tujini, kjer sem 

bil konkurenca najboljšim na svetu. 

Katere lastnosti mora imeti uspešen športnik, še posebej kolesar? 

V športu moraš uživati in biti ekipni človek. Veliko ljudi ne ve, da se v kolesarstvu na dirki cela 

ekipa podredi enemu cilju in enemu kolesarju. Na koncu zmaga samo eden po zaslugi ekipe. 

Kaj vam pomeni, da ste danes kot eden izmed najvidnejših mirnopeških športnikov ponesli 

slovensko baklo? 

To je zame velika čast. Vabila sem bil izredno vesel, saj sam nisem bil na olimpijskih igrah in 

občutek, da nosiš olimpijsko baklo je zares poseben.   

 

 


